

# Algemene Ledenvergadering 31-05-2022

Bewonersvereniging Hortusbuurt & Ebbingekwartier "HortusEbbinge"

Locatie: Nieuwe Kijk in 't Jatstraat 49. Aanwezig: 13; Bestuursleden: Teun, Fien, Merlien, Bastiaan.  
Fien zit, bij nog steeds ontbreken van een voorzitter, voor, Bastiaan notuleert.  
Andor heeft aangegeven pas om 21:00 vrij te zijn. Komt helpen met opruimen.

## 1. Opening en welkom

De vergadering wordt om 19:34 uur door Fien geopend. Inloop was vanaf 19:15.

## 2. Vaststellen agenda

Geen aanvullingen

## 3. Notulen ALV van 20-05-2021

Er worden geen wijzigingen voorgesteld.

Naar aanleiding van opmerkingen over WIJ team:

Er is contact geweest met het Wijk opbouwwerker van de Gemeente Groningen. Het WIJ team functioneert voor een aantal wijken tegelijk. Het WIJ-team loket is vanuit Binnenstad naar Oosterpark gegaan. Er blijken daar niet zo veel vragen uit Hortusbuurt en Ebbingekwartier binnen te komen. De buurt is overwegend zelfredzaam. Daarom leek het openen van een apart spreekuur niet nodig. Wel zijn er veel WMO aanvragen, verzoeken om indicatie en dergelijke, maar die leiden tot huisbezoek. Omdat de nabijheid van een spreekuurlocatie het consulteren van het team toch kan vergemakkelijken, zal samen met de Noorderplantsoenbuurt en de Oranjewijk worden geprobeerd om een spreekuurlocatie voor alle drie de wijken op (te laten) zetten. Als onafhankelijke organisatie zal het WIJ team uiteindelijk zelf bepalen hoe het efficiënt kan opereren.

Naar aanleiding van beloning bezorgers:

Het gratis drankje na bezorging is volgens Harmke een "must". Zij hadden wat haar betreft ook wel zonder eigen bijdrage mee mogen lopen in de Culinaire Zwerftocht.  
Fien antwoordt dat het de gewoonte was dat de bezorgers een gratis drankje mochten halen na het bezorgen. Tijdens de corona-maatregelen kon dit niet. Daarna was het even onduidelijk maar werd de laatste keren de "Kopdoop" toch nog op tijd geregeld. Het kan dus weer, dat ene gratis drankje van de vereniging!

Naar aanleiding van moeilijk innen van advertentie-vorderingen:

Het bestuur had gehoopt dat de overzichtelijke variant van per half jaar van tevoren betalen zou werken, maar een flink aantal adverteerders blijft, ondanks toezeggingen niet betalen. Op een aanbod van Harmke om tegen vergoeding de acquisitie en ontvangst van de advertentie-inkomsten te doen is het bestuur niet ingegaan. Daarmee zou inbreuk worden gemaakt op het principe van belangeloos vrijwilligerswerk. Rob wijst erop dat dan meer mensen daarvoor betaald zouden willen krijgen voor het werk dat zij voor de vereniging doen.

Met zelf ophalen van de advertentiebedragen kan contact worden onderhouden met ondernemers. Maar deze klus is voor het bestuur toch te zwaar gebleken. Een commissie, bestaande uit Rob (die wel voorzichtig zijn diensten aanbiedt), Marianne en Linda zal onderzoeken hoe in het vervolg de facturering en het innen van de gelden het beste kunnen worden aangepakt. Ondertussen blijft het bestuur bezig de achterstanden zo veel mogelijk weg te werken.

Hierna worden de notulen goedgekeurd.

#### 4. Mededelingen bestuur en ingekomen stukken

Er is nieuwe wetgeving voor organisaties die ook op ons van toepassing is.

Als gevolg van registratieverplichtingen in de Wet UBO hebben we tijdelijk geen toegang gehad tot onze betaalrekening. Die problemen zijn nu opgelost.

Nu moeten we ook nog voldoen aan de WBTR (Wet bestuur en toezicht rechtspersonen). Met deze wet wordt beoogd te voorkomen dat (ook) kleine stichtingen of verenigingen worden misbruikt voor witwassen en andere illegale praktijken. Belangrijk is de regeling van de aansprakelijkheid van besturen van verenigingen. Nu vallen wij onder de vrijwilligersverzekering van de gemeente. Maar dat kan alleen zo blijven wanneer aan de eisen van de WBTR wordt voldaan.

We ontkomen zeer waarschijnlijk niet aan een statutenwijziging en zullen een notaris moeten inschakelen om dat uit te zoeken. Tegelijkertijd kunnen we andere wijzigingen meenemen, waaronder in ieder geval een aanscherping van de doelstelling om in mogelijke bestuursrechtelijke procedures als belanghebbende te kunnen worden aangemerkt. Klaas wil daarover graag worden geïnformeerd.

De leden worden uitgenodigd om voor 1 september aanstaande met eventuele eigen wijzigingsvoorstellen te komen. Daarna zal contact met de notaris worden gezocht.

Voor het opmaken van de akte is op de begroting voor dit jaar een post opgenomen.

De statutenwijziging zal in een volgende (afzonderlijke) Alv worden vastgesteld.

De huidige statuten staan nog als concept op de website, zoals die in de Alv van 17 mei 2017 met een voorstel van het bestuur voor wijziging van artikel 23 zijn behandeld. Tezamen komen deze stukken overeen met de geldende tekst.

#### 5. Vervulling van vacature(s) + kandidaten voorzitter

Het bestuur heeft Bastiaan voorgedragen als nieuw lid van het bestuur.

Bastiaan stelt zich voor: hij is 23 jaar, verkeert in de laatste fase van de studie Communicatie en Informatiewetenschappen aan de RUG en is momenteel werkzaam in de horeca.

Met algemene stemmen wordt Bastiaan benoemd. De leden onderstrepen hun besluit met applaus.

Het bestuur is nog steeds op zoek naar versterking, in het bijzonder een nieuwe voorzitter. Er is meer bestuurskracht nodig om de taken goed uit te kunnen voeren. Met zijn vijven lukt het nog wel tot een taakverdeling te komen, maar zonder voorzitter blijft het behelpen. Er zijn enkele personen actief voor die functie of een gewoon bestuurslidmaatschap benaderd, helaas zonder succes. Fien benadrukt dat het bestuur een gezellig clubje is; des te meer reden om over toetreding na te denken.

#### 6. Jaarverslag 2021 en Verantwoording 2021

In het jaarverslag over 2021 staat dat als gevolg van de Corona-maatregelen de inspanningen van het bestuur grotendeels waren gericht op het volgen van relevante gemeentelijke besluitvorming (o.a. deelvisies), contact met de gemeente over aanstaande en lopende projecten en in periodieke overleggen, waaronder twee keer per jaar gezamenlijke met andere centrumwijken. Vaak is de wijkwethouder daarbij aanwezig. Het is belangrijk dat problemen in de buurt aan het bestuur worden gemeld. Dan kunnen die met de betrokken ambtenaren worden besproken en/of in samenhang met andere vragen in het halfjaarlijkse overleg worden ingebracht.

Klaas wijst nog op het telkens maar weer openbreken van de weg voor aanleggen van weer een nieuwe kabel. We mogen hopen dat de situatie nu stabiel is.

Vanuit de vergadering wordt opgemerkt dat het jaarverslag dit keer meer een wettelijk verplicht bestuursverslag is waarin verantwoording wordt gegeven over wat het bestuur heeft gedaan. Gemist

wordt een verantwoording vanuit de belangrijke taken van het bestuur, over wat gelet daarop wel en niet is gelukt, welke kosten wel en niet zijn gemaakt. De subsidieaanvraag moet daarop worden afgestemd. Het moet een “verenigings”- verslag zijn waarin ook de activiteiten van andere actieve groepen in de buurt worden meegenomen. Zo voeren bijvoorbeeld vertegenwoordigers van de buurt met de RUG overleg over de “Hortustuin”. De hamvraag is, is wie verantwoordelijk is voor de jaarlijkse verslaglegging van wat er in de buurt gebeurt. Het bestuur kan dat alleen wanneer het voldoende wordt geïnformeerd. Het bestuur wijst erop dat het korte jaarverslag vooral door zijn huidige beperkte menskracht moet worden verklaard. Het wil zich inspannen om het jaarverslag breder op te zetten en nodigt de voorstanders daarvan alvast uit hem daarbij te helpen. Besloten wordt dat – evenals dat gebeurde in vorige jaarverslagen - in het volgende verslag in ieder geval melding wordt gemaakt van de commissies en werkgroepen die actief zijn in de buurt. Voor zover bekend.

Martijn vindt dat het verslag over 2021 nog zou moeten worden aangevuld met informatie over de (perikelen) in de Parkcommissie Noorderplantsoen. Hoewel meer aanwezig dit ook als een gemis ervaren, wordt het bestuur niet gevraagd dat alsnog te doen. Fien merkt op dat, nadat twee lang zittende leden van de Hortusbuurt waren opgestapt, zij tijdelijk in de Parkcommissie zitting is gaan nemen om de commissie weer op de rit te krijgen. In de komende Kop der Veer zullen mededelingen over de huidige Plantsoencommissie worden gedaan.

Wat betreft de mogelijkheden voor uitbreiding van de subsidieaanvraag: het bestuur vindt het van belang dat het vooraf aan actieve “betrokkenen” kan vragen of zij wat te melden hebben. Daarvoor zal eerst een lijstje moeten worden gemaakt.

#### 7. Controle kascommissie 2021 en benoeming kascommissie voor 2022

De vergadering gaat akkoord met de financiële verantwoording. De kascommissie, bestaande uit Marianne Goorhuis en Jan Middel (ter vergadering benoemd en aanwezig), spreekt haar waardering uit over de financiële administratie. De commissie heeft geconstateerd dat meerdere adverteerders niet betaald hebben. Voor het bestuur was het best een worsteling om ondernemers te vragen om te betalen tijdens de corona periode. Corona had ook impact op het uitvoeren van de taken door het bestuur. ALV stelt vast dat de financiën op orde zijn.

Harmke merkt op dat in Coronatijd het gebaar is gemaakt van een gratis advertentie in het winternummer 2020/21. Voor de subsidieverantwoording zou dit als een activiteit kunnen worden opgevoerd. Het bestuur gaat dit nog bekijken.

Omdat er minder activiteiten zijn geweest vraagt Klaas of het overblijvende geld kan worden gereserveerd voor andere activiteiten. Dat is inmiddels gebeurd.

Fien wijst erop dat de gemeente nog geen subsidie heeft vastgesteld, maar ook niet heeft teruggevraagd. Wij weten dus nog niet waar we aan toe zijn.

Tot leden van de kascommissie voor 2022 worden benoemd: wederom Jan Middel en Dick Smit.

#### 8. Activiteiten/begroting 2022

Desgevraagd licht het bestuur de post van 300 euro voor de website toe: die kost geld door het contract met een hostingorganisatie. Het behoud van de domeinnaam, HortusEbbinge is daarvan afhankelijk.

Meer in het algemeen vindt Piet Hein dat de toelichting op de begroting niet voldoende is. Er zou een beleidsplan moeten zijn. Klaas merkt op dat dat niet per se bij de begroting moet. Het kan bijvoorbeeld ook wel in Kop d'r Veer komen te staan.

Een buurtborrel in het najaar lijkt Harmke wat weinig, omdat een buurtborrel een moment is waarop bewoners elkaar leren kennen. Klaas voegt hieraan toe dat enkele jaren geleden er zes in een jaar waren.

Fien antwoordt dat het bestuur heeft geprobeerd alle activiteiten zoveel mogelijk over het jaar te spreiden. Wij hopen snel meer activiteiten te kunnen organiseren. Buurtbewoners zullen worden opgeroepen met ideeën te komen.

#### 9. Mededelingen en rapportages vanuit commissies en overleggen

- Redactie Kop d'r Veur: Harmke deelt mee dat het hartstikke goed gaat. Wij presteren toch iedere keer de Kop uit te brengen, zelfs in corona tijd. De Kop is hierdoor een constante factor geweest. In aansluiting op wat hierover eerder op de vergadering is gezegd, spreekt Harmke haar voorkeur uit voor acquisitie van adverteerders door mensen in de buurt, om op deze manier saamhorigheid van buurt en ondernemers te bevorderen. Tot slot met trots: we zijn op weg naar het 50 jarig jubileum van de Kop in 2024!
- Parkcommissie: Bastiaan deelt mee dat de Parkcommissie Noorderplantsoen momenteel één lid heeft vanuit BO HortusEbbinge (namelijk zichzelf). Over de huidige lopende zaken kan worden meegedeeld dat de commissie o.a. de activiteiten volgt van "Agents of Change". Die club is met instemming van de gemeente bezig de verschillende gebruikers/belanghebbenden van het Noorderplantsoen in kaart te brengen. Om vervolgens de mogelijkheden van rekening houden met elkaar te verkennen. Aangezien dit nog loopt, is daar in de huidige fase weinig over te zeggen. Bastiaan eindigt zijn verslag met de oproep: We zijn op zoek naar een tweede lid vanuit HortusEbbinge!
- HortusHof: Jeroen is één van een club van drie. In de Hof is een groep van 15 mensen druk aan het tuinieren. Er is geen wachtlijst meer. Een echt bestuur is er niet, maar er zijn wel drie contactpersonen die zich bezig houden met lopende zaken. Zo is er geld nodig voor nieuwe bakken. Dit is ook met Tijmen kortgesloten. Uiteindelijk is er een offerte gevraagd bij J. van Duinen. De houtprijs weegt momenteel zwaar. De werkgroep is aan het sparen en het lijkt te gaan lukken. Desgevraagd deelt Jeroen mee dat er (te) weinig water is. Er is nu een derde tank aangeschaft, maar er zal nog wel meer nodig zijn. Vanuit de vergadering komt de vraag of het niet een goed idee is om als Hortushof een stuk te schrijven in de Kop. Dan krijgt de tuin ook meer bekendheid. Jeroen gaat erover nadenken.
- HortusEnergiek: Marianne deelt mee dat de groep van actief naar reactief is gegaan. Wat eerder door HortusEnergiek was opgestart, wordt nu door de Gemeente gedaan via het Energieloket.

#### 10. Mededelingen gemeente

Van de zijde van de gemeente is niemand aanwezig. Dus zijn er op deze vergadering geen mededelingen van die kant.

#### 11. Rondvraag

Bert? : De stenen in de Nieuwe Kijk in't Jatstraat liggen scheef. Je denkt dat huizen worden beschadigd door zware vrachtwagens die daarover heen rijden.

Antwoord: Deze straat wordt her bestraat. Dat zou dit jaar gebeuren , maar is weer uitgesteld. Mogelijk komt er ter voorkoming van trillingen ook een andere ondergrond. Het kruispunt met de beide Kruisstraten zal in de strijd tegen snelheidsovertreders duidelijker worden ingericht.

De Nieuwe Boteringestraat zal dit jaar nog versmald worden en daarmee minder aantrekkelijk gemaakt voor hard rijders.

Harmke: Met de actie "Peukenpot" komt ik wel eens bij studenten over de vloer. Dat brengt mij op het idee een Studentenhuisentocht te organiseren. Zo zou een aantal studentenhuisen kunnen worden

benaderd. Het liefst 10. Mensen kunnen zich voor de tocht opgeven. Ontvangst met hapje en drankje? Strikte voorwaarde: DE HUIZEN MOETEN NIET OPRUIMEN!!!! Doel: kennismaken en zien hoe studenten (moeten) leven. Zou kunnen worden opgevrolijkt met muziek, kunst en/of theater. Het bestuur wacht concrete initiatieven af en zal zien hoe het daaraan kan meewerken.

Marianne: Het Ebbingekwartier is weinig in beeld bij de buurtvereniging, en ook niet in Kop d'r Veur. Dat terwijl dit stadsdeel steeds groter wordt.

Antwoord: dit is een punt van zorg. In het bestuur zitten wel twee mensen uit Ebbingekwartier en van de Vrydemalaan. Daar ligt het dus niet aan.

*Toevoeging in dit verslag: we worden wel door bewoners van het Ebbingekwartier op de hoogte gehouden over de problemen met o.a. Stadsstrand. Verder lijkt deze wijk zichzelf te bedruipen en ons weinig in te lichten over eigen activiteiten en contacten met de gemeente (met uitzondering van die welke gaan over het Stadsstrand).*

Klaas: Sinds Maart 2006 staat er een gedicht over de buurt in of achterop de KdV. Dat wordt verzorgd en bijgehouden door Rob Elzinga. Misschien kunnen deze gedichten worden geplaatst bij de huizen en/of plekken waar ze over gaan.

Piet Heijn: het bestuur moet beter bereikbaar zijn. Bijvoorbeeld met telefoonnummer(s) in de Kop.

Antwoord: Er is een algemeen nummer van het bestuur geweest. Dat bleek niet goed te functioneren. Het is aan de individuele bestuursleden om te bepalen of hun eigen nummer in de Kop of op de website komt te staan. Er is natuurlijk altijd nog de mogelijkheid te mailen naar [hortusebbinge@gmail.com](mailto:hortusebbinge@gmail.com).

## 12. Sluiting

Fien dankt allen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering om 21:31 uur.